
 
 
 

 
 

階段結業階段結業階段結業階段結業文憑文憑文憑文憑申請表申請表申請表申請表 
Application for Exit Award 

 
 
本人已完成 8 科基本科目，現申請階段結業文憑 -「管理學專業文憑」 
I have successfully completed 8 basic modules and would like to apply for the relevant exit award.- 
Professional Diploma in Management Studies 

 
 

英文姓名：        中文姓名：         
Full Name in English      Name in Chinese 
 
學生編號：           聯絡電話：         
Student Number       Contact Number 
 
課程名稱 Course Title ：(please �in the appropriate box 請在適當方格內劃上�號)  
□ Diploma in Management Studies (DMS)        □ 企業管理文憑課程 (DBM)    
 
請將申請表格傳真至 2365 1000或電郵至秘書處。 
Please submit the application form to the Secretariat by email or fax to 2365 1000. 
 

申請日期 

Date of Application 

領取日期 

Date of collection 

2 – 31 January April 

2 – 31 May August 

1 – 31 August November 

 
重要事項重要事項重要事項重要事項 Important Notice：：：： 
 
學員若先領取「管理學專業文憑」後繼續完成整個「企業管理學文憑」，須繳交申請費 HK$300，並須

交還「管理學專業文憑」以換取「企業管理學文憑」。 
Students who have received the exit award of Professional Diploma in Management Studies (PDMS) and 
subsequently wish to continue the DMS programme may do so with an application fee of HK$300.  The 
exit award will be converted to the final award of DMS upon completion of the full programme.  The 
PDMS diploma should be returned to the Secretariat before the DMS diploma is issued.  
 
 
 
 
日期：         簽署：          
Date          Signature 
 
 
ADBM/ADMS Secretariat : 2774 8565 / 2774 8538  email address : adbm@hkma.org.hk/adms@hkma.org.hk 
Address :16/F Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang, Hong Kong   


